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#AFERA MASONI: HOĆE LI DRŽAVNI ODVJETNIK DATI OSTAVKU?#

Hoće li Dražen Jelenić, nakon što je tjednik Nacional otkrio da je glavni državni odvjetnik

mason, ostati na čelu Državnog odvjetništva odlučit će premijer Andrej Plenković -

najvjerojatnije već danas.

Prema informacijama HRT-a sinoć kasno sastali su se ministar pravosuđa Dražen Bošnjaković

i državni odvjetnik Jelenić.

Liječnik i veliki majstor Velikog Orijenta Hrvatske Nikica Gabrić odbacio je u utorak navode

glavnog državnog odvjetnika Dražena Jelenića koji ga je prozvao da je pokušao utjecati na tijek

predistrage protiv troje novinara portala Dnevno i tjednika 7Dnevno.

Glavni državni odvjetnik Dražen Jelenić potvrdio je u utorak da je slobodni zidar te ustvrdio da je

Nikica Gabrić pokušao utjecati na tijek predistrage protiv troje novinara tjednika 7Dnevno koji su

ga navodno ucjenjivali, tražeći od njega 200.000 kuna kako ne bi objavili fotografije ceremonije

masonske lože kojoj Gabrić pripada.

Gabrić je za Dnevnik Nove TV rekao kako je istina potpuno drugačija i naveo da ima i snimku

razgovora. "Gospodin Jelenić je tražio jednu uslugu od mene, a ne ja od njega", rekao je Nikica

Gabrić, koji je osnivač i ravnatelj Specijalne bolnice za oftalmologiju Svjetlost.

"Evo sad malo neka gospodin Jelenić čuje šta je pričao tu... Dakle, cijeli razgovor je snimljen, ne

nezakonito nego da mi ne mogu imputirati da sam ja nešto rekao ili vršio neki pritisak", rekao je

Gabrić, dodavši da će snimku koja će sve razjasniti "pokazati kada bude vrijeme".

"Volio bih da Jelenić iskaže to kako sam ja to njemu prijetio i kako sam se miješao u postupak",

dodao je večeras Gabrić, ustvrdivši kako nije radio pritisak.

Gabrić je ranije danas u HRT-ovoj emisiji Studio 4 na pitanje o Jeleniću rekao da postoje stvari

o kojima ne može govoriti jer se na to potpisom obvezao policiji i odvjetništvu.

"Onog časa kad su pojedine osobe unutar moje masonske organizacije i nekih drugih

paraorganizacija shvatili da mi idemo prema EU, da nas velika loža Francuske prizna u vrlo

relativno kratkom roku, ljudi su se našli pogođeni time da su izgubili određene pozicije, statuse i

tako dalje, i počeli su odavati masonske tajne. To je motiv zašto se u ovom trenutku pojavljuju

tekstovi o nama, zašto se događaju određene ucjene, medijski reketi i tako dalje", rekao je

Gabrić.

Gabrić je rekao da su masoni legalna organizacija koja poštuje zakone, ali da nitko nema pravo

bez pitanja objaviti fotografije i internu komunikaciju. Rekao je da postoje povijesni razlozi za

tajnost i privatnost masonskog pokreta te da i danas imaju taj problem.

"Masoni ne služe tome da nose pregače, nego da djeluju na poboljšanju čovjeka i da rade

korisne stvari za svoju državu i društvu", rekao je Gabrić i odbacio kao neprimjerene gluposti

priče o tome da "prinose djevice i štuju vraga". Istaknuo je da su masoni ljudi na dobrom glasu i

da ih većina živi neovisno o državi.

 1 / 3

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


 Gabrić uzvratio Jeleniću: On je tražio uslugu od mene, cijeli razgovor je sniman

Kategorija: VIJESTIAžurirano: Srijeda, 19 Veljača 2020 08:00

Objavljeno: Srijeda, 19 Veljača 2020 07:54

Glavni državni odvjetnik Dražen Jelenić potvrdio je danas da je slobodni zidar te ustvrdio da je

Nikica Gabrić pokušao utjecati na tijek predistrage protiv troje novinara tjednika 7Dnevno koji su

navodno ucjenjivali liječnika tražeći od njega 200.000 kuna kako ne bi objavili fotografije

ceremonije masonske lože kojoj on pripada.

Na upit Hine da prokomentira napise u tjedniku Nacional koji je objavio da je Jelenić

mason i da je Vuk Radić, novinar 7Dnevno te jedan od osumnjičenih ucjenjivača, također

mason koji je prisustvovao Jelenićevoj inicijaciji, čime bi mogao i njega ucjenjivati da će

ga javno prokazati, glavni državni odvjetnik je potvrdio da je slobodni zidar od ožujka

2018. godine.

Jelenić je nedugo prije imenovanja za državnog odvjetnika uključen u masone

Jelenić je precizirao da je početkom ožujka 2018. pozvan pristupiti udruzi koja se bavi

slobodnim zidarstvom kojoj tada nije bio na čelu Nikica Gabrić. Dodao je da je nakon što je

primljen u udrugu građana Veliki Orijent sudjelovao na još jednom sastanku te udruge koju je,

zajedno s još nekolicinom članova, napustio u listopadu te godine nakon što ju je preuzeo

Nikica Gabrić.

Prema neslužbenim informacijama trojica novinara su proteklih tjedana ucjenjivali oftalmologa

Nikicu Gabrića i ponudili mu da će povući planiranu seriju tekstova o njemu, čiji bi sadržaj za

njega navodno bio kompromitirajući, ako im na adekvatan način nadoknadi ‘’troškove’’. Pritom

nisu tražili konkretan novčani iznos, nego da njegova klinika i zainteresirani partneri plate oglase

na odgovarajućem broju stranica u tjedniku 7Dnevno.

Oglasni prostor bi navodno stajao oko 200 tisuća kuna. Gabrić ih je, prema neslužbenim

informacijama, odbio, a serija tekstova u kojoj ga nazivaju šefom masonske lože je objavljena.

Zbog sumnje da su počinili kazneno djelo pokušaja iznude, zagrebačka policija privela je u

petak glavnog urednika tjednika 7Dnevno i portala dnevno.hr Marka Cigoja, njegovog

zamjenika Vuka Radića i direktoricu Mariju Dekanić.

Jutarnji.hr navodi kako su od brojnih poznatih odvjetnika, bivših tužitelja i bivših ministara

pravosuđa zatražili komentar. Dok su se mnogi suzdržali od javnog komentara, izražavajući tek

čuđenje Jelenićevim članstvom u masonskoj organizaciji, Vesna Škare-Ožbolt, ministrica

pravosuđa u prvoj Vladi Ive Sanadera, bila je vrlo jasna:

- Glavni državni odvjetnik ne može, odnosno ne bi smio biti član nikakve organizacije. To je ta

žrtva koju mora podnijeti. Glavni državni odvjetnik mora biti apsolutno lojalan i predan samo

istini i pravdi. On ne smije biti ovisan ni o kome i ni o čemu, svidjelo se to njemu ili ne. Mene je

ovo iskreno šokiralo. Tim više što je iste, 2018. godine primljen i u slobodne zidare i imenovan

glavnim državnim odvjetnikom. Njega je, dakle, potpuno primila glad za moći. Ja to tako

tumačim.

Dodaje da Jelenić, nakon što je njegovo masonstvo postalo javno, više nema “objektivnu

poziciju”.
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